

# MALETTE

## ADR | RED

*Faites defiler l'écran vers le bas pour obtenir nos tarifs en Français*

### **RATES:**

Rates are those in place at the time of booking and confirmed in writing following the booking. Rates will not be retroactively increased. Rates do increase from time to time. When this occurs, new rates will be posted here.

### **Online Mediation Rates:**

Fees are for two (2) party mediations. For mediations involving more than two (2) parties a flat rate of \$250.00 per party will be charged. Fees will be billed equally unless otherwise advised.

### **Full-Day Rates:**

Typically, from 10 am and proceeding until 4:00 pm: \$3,000.00 plus HST.

### **Half-Day Rates:**

Typically, from 10 am to 1 pm and proceeding for 3 hours: \$2,000.00 plus HST.

Fees include case administration, preparation time, consultation, mediation conference time and reporting.

### **Rates for Additional Hours:**

Rates for additional mediation conference time is charged at \$400.00 to \$600.00 per hour depending on the number of parties involved.

# MALETTE

ADR | RED

## **Out-Of-Town Appointments:**

Travel time will be charged. Depending on location this will include air travel and accommodations. Mileage will be charged at 50 cents per km as well as a reasonable amount for travel time. Expenses will be agreed upon in advance.

## **Cancellation Fee Schedule:**

Cancellation fees will be waived if the same matter is rebooked, otherwise the following schedule will apply:

Amount of Notice	Amount of Fee*
More than 30 days	No Fee
Within 15 days to 30 days	50% fee + HST
15 days or less	Full fee + HST

\*Expenses that have been incurred and cannot be reimbursed as a result of a cancellation will be charged.

# MALETTE

## ADR | RED

### **TARIFS :**

Les tarifs applicables sont les tarifs en vigueur au moment de la réservation et confirmés par écrit après celle-ci. Il n'y a pas d'augmentation rétroactive. Les tarifs peuvent augmenter de temps à autre; le cas échéant, les nouveaux tarifs seront affichés ici.

### **Médiation en ligne :**

Les tarifs s'appliquent à la médiation entre deux (2) parties. Lorsque la médiation implique plus de deux (2) parties, une somme forfaitaire de 250 \$ par partie s'ajoute. Les frais seront facturés aux parties en parts égales, sauf avis contraire.

### **Journée complète :**

Généralement de 10 h à 16 h : 3 000 \$ plus TVH.

### **Demi-journée :**

Généralement entre 10 h et 13 h, pour une durée de 3 heures : 2 000 \$ plus TVH.

Les honoraires comprennent l'administration du dossier, le temps de préparation, la consultation, le temps de la conférence de médiation et le rapport.

### **Heures additionnelles :**

Le tarif des heures additionnelles de conférence de médiation va de 400 \$ à 600 \$ l'heure, selon le nombre de parties concernées.

# MALETTE

## ADR | RED

### Rencontres à l'extérieur de la ville :

Des frais s'appliquent pour le temps de déplacement, ainsi que pour le transport aérien et l'hébergement, s'il y a lieu. Le tarif pour un déplacement en voiture est de 0,50 \$/km, plus le montant applicable au temps de déplacement. Le montant des dépenses est convenu à l'avance.

### Barème des frais d'annulation

Aucuns frais d'annulation ne s'appliquent lorsqu'une réservation est remise pour la même affaire. Sinon, le barème suivant s'applique :

Préavis	Frais*
Plus de 30 jours	Sans frais
Entre 15 et 30 jours	50 % du tarif + TVH
15 jours ou moins	Plein tarif + TVH

\* Les sommes préalablement engagées et qui ne peuvent être remboursées lors de l'annulation seront exigées.